
 

 
 

Poznań, 31 grudnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. montażu kolejnych tablic ITS w przestrzeni Poznania  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 Na prośbę zainteresowanych działaczy sektora pozarządowego uprzejmie proszę o 

informację, w jakich konkretnie lokalizacjach miasto ma w planach postawienie kolejnych 

elektronicznych tablic ITS na przystankach komunikacji zbiorowej w 2020 roku. 

 

  

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


